
programmets åtgärd 87. Dessutom utfördes tio revisioner efter ämnen, allt från byggnadsförvaltning till
Europeiska utvecklingsfondens motpartsmedel. En detaljerad redogörelse för verksamheten finns i tjänstens
rapporter (se ovan). År 2001 ägnade tjänsten för internrevision 72,1 procent av sina resurser åt särskilda
revisionsinsatser, medan återstoden ägnades stödfunktioner inom kommissionen och kompetensutveckling,
något som är särskilt viktigt inom en ny tjänsteavdelning som inte kommer att vara fulltalig förrän i slutet
av 2002.

En revisionsövervakare kommer att lämna tjänsten. Totalt har sex tjänstemän lämnat tjänsten sedan den
inrättades för två år sedan. Med tanke på att tjänsten var ny och expanderade snabbt och skulle utföra
uppgifter som tidigare inte hade utförts inom kommissionen är det inte överraskande att några av dessa
sex tjänstemän bytte arbete därför att de hade andra förväntningar på tjänsten. Några andra lämnade
tjänsten efter befordran eller av personliga skäl. Kommissionen anser inte att en personalomsättning på
denna nivå är oväntat hög eller ger anledning till oro.

(2003/C 52 E/027) SKRIFTLIG FRÅGA E-0982/02

från Íñigo Méndez de Vigo (PPE-DE) till kommissionen

(12 april 2002)

Ämne: Internationell adoption av rumänska barn

Rumänien har på grund av eventuella oegentligheter avbrutit de internationella adoptionsprocesserna,
vilket drabbar spanska familjer.

Känner kommissionen till fall med rumänska barn adopterade av familjer i gemenskapens medlemsstater
som utsatts för sexuella och andra övergrepp eller fallit offer för handel med organ? Om så är fallet, vilka
fall handlar det om och var har de inträffat? Vilka åtgärder har kommissionen vidtagit för att utreda dessa
fall och underrätta behöriga myndigheter?

Stämmer det att den rumänska regeringens moratorium för internationella adoptioner har avbrutit
behandlingen av 1 197 adoptionsansökningar från spanska familjer? På hur många av dessa ansökningar
har man därefter funnit en lösning med hjälp av nöddekretet av den 6 december 2001?

Stämmer det att det bodde 50 000 barn i de rumänska barnhemmen i slutet av förra året och att 15 700
av dessa hade skrivits in under förra året? Hur stort är det årliga dödstalet bland de barn som lever i
barnhemmen?

(2003/C 52 E/028) SKRIFTLIG FRÅGA E-0998/02

från José Gil-Robles Gil-Delgado (PPE-DE) till kommissionen

(12 april 2002)

Ämne: Internationell adoption av rumänska barn

Stämmer det att den rumänska regeringens moratorium för internationella adoptioner har avbrutit
behandlingen av 1 197 adoptionsansökningar från spanska familjer? På hur många av dessa ansökningar
har man därefter funnit en lösning med hjälp av nöddekretet av den 6 december 2001?

(2003/C 52 E/029) SKRIFTLIG FRÅGA E-0999/02

från José Gil-Robles Gil-Delgado (PPE-DE) till kommissionen

(12 april 2002)

Ämne: Internationell adoption av rumänska barn

Stämmer det att det bodde 50 000 barn i de rumänska barnhemmen i slutet av förra året och att 15 700
av dessa hade skrivits in i förra året? Hur stort är det årliga dödstalet bland de barn som lever i
barnhemmen?
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